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van het ontwerp van koninklijk besluit zal 
inderdaad worden verwezen naar de studie die het 
kenniscentrum heeft afgeleverd op 16 december 
2008. Er is inderdaad een akkoord over de 
principes en de voorgestelde modaliteiten in het 
ontwerp van KB dat ik indiende.

Het ontwerp van koninklijk besluit zal worden 
ondertekend door mijn collega's van Sociale 
Zaken, Justitie, Ondernemen en door mijzelf. Het 
advies van de Raad van State zal worden 
gevraagd, zodra de wijzigingswet, waarop het 
besluit wordt uitgevaardigd, in Het Belgisch 
Staatsblad wordt gepubliceerd. Er waren volgens 
mij enkele vertragingen in het Parlement, doordat 
het quorum niet werd gehaald in de plenaire 
vergadering van de Kamer en andere problemen 
in de Senaat. Wij wachten nu met de publicatie.

Het besluit uitvaardigen vóór 1 juli lijkt mij moeilijk 
haalbaar. Toch mag dat geen probleem vormen. 
De basisindex wordt immers vastgesteld op grond 
van de cijfers van het eerste semester van 2009. 
De eerste wijziging van het indexcijfer wordt 
berekend tijdens het eerste semester van 2010, 
op basis van de cijfers van het tweede semester 
van 2009. De allereerste keer dat de medische 
index mag worden toegepast, is bijgevolg voor de 
verzekeringsovereenkomst waarvan de vervaldag 
ligt na het uitvaardigen van het 
wijzigingspercentage in het voorjaar van 2010.

Er is dus normaal gezien geen probleem met de 
toepassing van het nieuwe koninklijk besluit.

03.03  Katrien Partyka (CD&V): Mijnheer de 
minister, dank u wel voor het antwoord. Dat de 
publicatie er niet zal komen vóór 1 juli, is maar 
moeilijk te verwijten aan het Parlement. Er is een 
bespreking geweest in de Kamer en daarna een 
evocatie door de Senaat. Het is niet onze fout dat 
het er pas laattijdig zal zijn.

Het incident is gesloten.
L'incident est clos.

04 Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de 
vice-eerste minister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over "de 
combinatie van de forfaitaire 
onkostenvergoeding met de 
kilometervergoeding voor vrijwilligers" 
(nr. 13779)
04 Question de M. Stefaan Vercamer au vice-
premier ministre et ministre des Finances et des 
Réformes institutionnelles sur "le cumul de 
l'indemnité de frais forfaitaire et de l'indemnité 
kilométrique pour les volontaires" (n° 13779)

04.01  Stefaan Vercamer (CD&V): Mijnheer de 
minister, door de wet houdende diverse 
bepalingen van 6 mei 2009 wordt het voor de 
vrijwilliger mogelijk gemaakt om voortaan een 
forfaitaire onkostenvergoeding te combineren met 
een kilometervergoeding. Artikel 62 van deze wet 
wijzigt artikel 10 van de wet op de rechten van de 
vrijwilligers zodat deze combinatie mogelijk is tot 
maximaal 2.000 km per jaar per vrijwilliger. Aan 
minister Onkelinx vroeg ik duidelijkheid over de 
interpretatie van de woorden “per jaar” voor het 
lopende jaar 2009. Haar antwoord was 
ondubbelzinnig. Vanaf de inwerkingtreding van de 
wet op 29 mei 2009 tot en met 31 december 2009 
kunnen verplaatsingskosten vergoed worden met 
een maximum van 2.000 km.

Wat de fiscale behandeling betreft zijn er twee 
aspecten, enerzijds is er de combinatie en 
anderzijds de fiscale behandeling van de rechten 
van de vrijwilligers. U hebt daarbij steeds 
verwezen naar een administratief aanschrijven. 
Tot heden gaf dit geen probleem omdat de criteria 
in de wet op de rechten van de vrijwilligers gelijk 
waren aan die opgenomen in de fiscale 
administratieve aanschrijving. Door de huidige 
aanpassing van de wet op de rechten van de
vrijwilligers is de omschrijving ruimer dan deze in 
de administratieve aanschrijving. Fiscale experts 
stellen dat indien de fiscus zich niet confirmeert 
aan die ruimere omschrijving uit de wet op de 
rechten van de vrijwilligers men het risico loopt dat 
de fiscale administratie de uitbetaalde 
vergoedingen integraal zou taxeren. De vereniging 
wordt dan verplicht fiches op te stellen. Indien die 
ontbreken zouden die getaxeerd worden.

Mijnheer de minister, zal de fiscus zich 
confirmeren aan de ruimere omschrijving uit de 
wet op de rechten van de vrijwilligers zodat de 
uitbetaalde vergoedingen – voor zover er natuurlijk 
een combinatie is tussen forfaitaire 
onkostenvergoeding en verplaatsingskosten – niet 
getaxeerd worden? Kan de minister daarover 
formeel zekerheid geven?

04.02 Minister Didier Reynders: Mijnheer 
Vercamer, het antwoord is bevestigend. Deze 
zienswijze zal door mijn administratie zo vlug 
mogelijk via de gebruikelijke informatiekanalen, 
namelijk een circulaire en de website van 
Financiën, worden bekendgemaakt.

04.03  Stefaan Vercamer (CD&V): Mijnheer de 
minister, ik dank u voor uw antwoord. 

Het incident is gesloten.


